
Здравейте отново, 

  

За мое огромно съжаление разбирам, че критерият уседналост няма да влезе в сила от 

Септември месец тази година.  

 

Това би създало трудности за моето семейство както и за много други и моля да преразгледате 

решението си отново.  

  

С уважение, 

Николай Митов  

----------------------------------------------------------------------------- 

On Thu, Jul 2, 2020 at 2:11 PM Nikolay Mitov  wrote: 
Уважаеми, 

  

С това писмо бих искал да изразя своята подкрепа относно увеличаването на точките за 

продължителна уседналост в даден район. 

Със съпругата ми сме родители на дете, което на три класирания не е прието в детско 

заведение в района, в който живеем и за нас става трудно. За нас е от изключителна важност 

да има поне един критерий, който да му дава предимство пред множество други деца, които 

не живеят в района.  

  

Силно се надяваме това писмо да повлияе на решението ви в посока гореописаното с цел ние и 

много други като нас да имат възможност да се възползват от услугите на държавна детска 

градина. В противен случай, ние ще бъдем опрени в „стена“, респективно ще се наложи да 

запишем детето си в частна градина, а подозирам наясно сте какви са таксите там – меко 

казано безумни и крайно високи.  

  

С уважение 

Николай Митов 

 


